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SKRIVELSE – Besparingar i äldreomsorgen 
 
 
Besparingarna i äldreomsorgen märks allt tydligare runt om i staden. I lokaltidningar och på 
andra sätt gör äldre människor sina röster hörda över att möjligheten till särskilda boenden 
blir allt mindre. Detta gäller inte minst servicehus. 
 
Därför känns det mycket angeläget att snarast på en bild av hur den faktiska situationen är i 
vår stadsdel. Har biståndsbedömningarna de facto skärpts under 2003 och 2004 jämfört med 
tidigare år? Vad har de oförändrade anslagen till äldreomsorgen i Stockholms stad i 
kombination med ökade lönekostnader fått för effekter?  
 
Frågan är särskilt angelägen med tanke på den förestående omvandlingen av omkring en 
tredjedel av stadens servicehusplatser till seniorbostäder, en reform som mycket drastiskt 
riskerar att minska utbudet av särskilda boenden för äldre till ett alltför lågt antal. 
 
Vi vill därför uppdra åt förvaltningen att till nästa möte med stadsdelsnämnden återkomma 
med en skriftlig redovisning av följande: 
 
1. Hur många personer har sökt plats i servicehus under 2003 och 2004? 
2. Hur många av dessa har beviljats en plats på servicehus? 
3. Har det utgått någon form av direktiv om en restriktivare tolkning av stadens riktlinjer för 

biståndsbedömning i äldreomsorgen inom stadsdelen? 
 
 
 


